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REFERAT FRA ORDINÆRT FAU-MØTE 2. DESEMBER 2024 

 

Til stede: 

Linda Oppebøen Høilund – 8 A 

Morten Moland – 8 B 

Tone Mari Flatland – 9 A 

Jens Morsø (leder) – 9 B 

Monica Køhler – 10 A 

 

Forfall: 

Inger Lise Tangsrud – 10 A 

 

Referent: 

Tone Mari Flatland – 9 A 

 

Møtet ble gjennomført mandag den 2. desember 2024 klokken 16:30-17:30 på Sannidal ungdoms-

skole. 

 

SAKSLISTE 

 

SAKER TIL VEDTAK 

 
SAK 16/4/24/V REFERATER 

FAU gjennomgikk kort referatet fra den 4. november 2024. Referatet ble sendt ut 10. november, og 

godkjent på e-post 15. november 2024. 

Følgende vedtak ble gjort: 

Referat fra utvalgsmøtet den 4. november 2024 godkjennes. 

 

SAKER TIL ORIENTERING 

  
SAK 17/4/24/O NYTT FRA SKOLEN 

Saken utgikk fordi rektor ikke deltok i møtet. 
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SAKER TIL DISKUSJON 

 
SAK 18/4/24/D SKOLESTRUKTUR 

[Oppfølging på sak 14/3/24/D] 

FAU diskuterte oppfølgende tiltak i saken rundt samlokalisering av ungdomstrinn ved Kragerø skole fra 

2025. 

Det er møte i kommunestyret tirsdag den 17. desember hvor skolestruktur skal diskuteres og beslut-

tes på bakgrunn av innkomne høringssvar og administrasjonens innstilling.  

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU er forberedt på å vurdere eventuelle nye høringsinnspill i saken om skolestruktur.  

 
SAK 19/4/24/D NYTTÅRSBALL 2025 

[Oppfølging av sak 10/2/24/D] 

FAU diskuterte rekruttering av vakter til nyttårsball 2025, og våre forventninger til vaktkoordinator. 

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU rekrutterer fire vakter pr klasse (2 tidlig og 2 sene vakter pr klasse), totalt 8 vakter pr trinn.  

Det må settes av tid til at vaktene møter vaktkoordinator før vakt og får en innføring i sin rolle. 

 

SAK 20/2/24/D SAKER TIL SU 

FAU diskuterte saker som FAU ønsket å ta opp i Samarbeidsutvalget (SU). 

SU har neste møte 2. desember 2024. 

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU ønsker å spørre til rengjøring av elevtoalettene i løpet av skoledagen. Dette på bakgrunn av at 

FAU har fått innspill på skitne elevtoaletter. Temaet tas opp under saken "Skolemiljø" på SU-møtet.  

 

SAK 21/4/24/D EVENTUELT 

Neste møte 

Møteplan for 1. halvår 2025:  

- Mandag den 24. februar klokken 17:30. 

- Mandag den 12. mai klokken 17:30. 


